
Styremøte i Gjeving vel torsdag 02.04.09 

 

Første konstituerende møte i nytt år. 

Tilstede: Thomas, Anna Brit, Harald, May‐Lill, Svein‐Olav 

Forfall: Helge, Ståle, Sverre 

Saksliste: 

1. Konstituering av nytt styre.  

Disse ble valgt på årsmøtet. 

Sekretær: Ståle – kasserer: May‐Lill ‐ styremedlemmer: Harald og Svein‐Olav 

2. Referat fra forrige styremøte. 

Thomas gjenomgikk dette 

3. Referat fra årsmøte. 

Thomas leste referatet, og styret hadde ingen merknader til dette. Ståle får i oppdrag å få dette 
underskrevet av Erlend Johansen og Aud Myrvoll som på årsmøte ble valgt til å underskrive 
protokollen. 

4. Årskalender. 

Torsdager ble valgt til vellets aktivitetsdag. 

Følgende datoer ble vedtatt for styremøter i det nye året: 

07.05 ‐ 04.06 ‐ 24.09 – 22.10 – 19.11 – 07.01 – 11.02 – 04.03, alle torsdager og alle med 
møtetidspunkt kl.19.30 

Årsmøte for 2010 ble satt til torsdag 11.03 

Øvrige aktiviteter:  

• rydding langs veiene torsdag 14.05 

• dugnad på skjæra (rydding og bygging av st.hansbål) lørdag 20.06 kl. 14.00 

• st.hansfeiring på skjæra tirsdag 23.06 

• medlemsmøte med tema torsdag 05.11 

• adventskafee søndag 29.11 

• 20 dagsjuletrefest onsdag 13.01. 2010 
 
 
 
 



 
 

5. Bryggene 

Thomas gikk gjennom kontrakten som ble vedtatt på årsmøtet. Bjørn Akerø jobber videre med  

pkt. 17 som gjelder parkering på Nybrygga og Eivinds brygge. 

 

6. Saker som bør prioriteres kommende år.  

Badehuset i Einarsvika.  Det ble tatt kontakt med Jan Marcussen og bestemt ekstra styremøte i 
Einarsvika torsdag 16.04 kl. 19.30 for å gjennomgå situasjonen både bygningsmessig og økonomisk. 
Dette med tanke på å få det off. toalettet ferdig til sommeren. Det må også gjøres tilgjengelig for 
rullestolbrukere. 

Reg. planen for Vinterstøbukta. Thomas gikk gjennom nytt forslag til bryggeløsning og her blir det 
nok noe å ta tak i. Vi følger også nøye med på utviklingen ellers i området. 

Kampen for å beholde Gjeving skole. Thomas redegjorde for møtet i regi av aksjonsgruppa og Gjeving 
vel. Et vellykket møte. All honnør til aksjonsgruppa for deres fremstiling av Gjeving som lokalsamfunn 
og skolekrets. Det ga politikerne noe å tenke på. 

7. Saker / brev 

Spørreundersøkelse fra Norges velforbund om vår forening. Thomas svarer på denne. 

8. Eventuelt. 

Svein‐Olav hadde fått forespørsel fra Helge Wroldsen i kartavdelingen i kommunen om flere veinavn 
på Dalehei. S.O  hadde vært i kontakt med Jo Helge,  Aud og Annar Myrvoll på forhand. 
Torjuskjærveien og Hollmyrveien ble nye navn og disse er oversendt Helge Wroldsen.  
 
En vei gjenstår, så her trenger vi forslag. 

 

Møtet avsluttet ca kl.21.15 

 

 

Referent  

Svein‐Olav Hageli 

 
  


